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بدرقه: پرسپولیس 
انگیزه ما را ندارد

میــاد بدرقــه کــه پــس از یــک 
ســال و نیــم حضــور در پیــکان، 
بــا مجتبــی حســینی  ه  همــرا
راهــی آلومینیــوم شــده دربــاره 
شــرایط تیمش در آســتانه بازی 
بــا پرســپولیس می گویــد: »خدا 
را شــکر از حــدود یــک مــاه قبل 

بدنســازی می کنیــم.
 بدنســازی فشــرده ای داشــتیم 
و در حــال حاضــر چنــد روز 
اســت کــه فشــار تمرینــات را 
پاییــن آورده ایــم و خودمــان را 
بــرای بــازی مقابــل تیــم خیلــی 
خوب و قهرمان فصل گذشــته، 
پرســپولیس آمــاده کرده ایــم. 
ان شــاءالله بــا قــدرت مقابــل 
ایــن تیم بــازی کنیــم و خودمان 
را نشــان بدهیــم و نتیجــه ای 
راک  درخــور مــردم خــوب ا
تیــم  لیس  پرســپو  . یــم بگیر
خیلی بزرگی اســت و چند ســال 
اســت که ثبات خوبی دارد. تیم 
آلومینیــوم هــم با نفــرات خوبی 
کــه اضافه شــده اند، رفتــه رفته 
هماهنگ تر می شود. امیدوارم 
بتوانیم مقابل تیم پرســپولیس 

نتیجــه بگیریــم.«
 او به این بازی بسیار امیدوارانه 
نــگاه مــی کنــد: »پرســپولیس 
یــک تیــم باثبات در لیگ اســت 
و نتایــج ایــن تیــم و قهرمانی هــا 
و حضــور در جــام باشــگاه های 
آســیا، بیانگــر همــه چیز اســت. 
می دانیــم مقابــل چه تیم خوبی 
بــازی داریم و امیــدوارم بتوانیم 
نکاتــی را کــه کادر فنــی تیــم بــه 
مــا گفتــه، اجــرا کنیــم و بهتریــن 

نتیجــه را بگیریــم.«

انصراف بازیکن 
 عراقی از حضور 

در مس رفسنجان
علــی کاظــم مدافــع جــوان تیــم 
فوتبــال زیــر 23 ســال عــراق طی 
روزهــای گذشــته بــا مدیــران 
ن  فســنجا ر مــس  ه  شــگا با
وارد مذاکــره شــد کــه به نظــر 
می رســد ایــن بازیکن بــا پیراهن 
ن  ا میــد بــه  ن  شــا رنجی پو نا

نخواهــد رفــت. 
حمــزه ضیــا خبرنــگار فعــال در 
فوتبــال عــراق دربــاره آخریــن 
وضعیــت پیوســتن کاظــم بــه 
مــس رفســنجان نوشــت: »علی 
کاظــم روز جمعــه در تهــران بــا 
باشــگاه مس رفسنجان قرارداد 

 . بســت
او از مدیــران باشــگاه مــس 
درخواســت کرد کــه برای حضور 
در فینــال جــام حذفــی عــراق بــه 

بغــداد بازگــردد. 
شــته  گذ ز  و ر یکــن  ز با یــن  ا
)دوشــنبه( بــا باشــگاه الــزورا 
وارد مذاکــره شــد و ســپس بــه 
مدیریــت باشــگاه ایرانــی گفــت 
کــه به خاطــر دوری از اعضــای 
خانــواده خود نمی تواند به ایران 
بازگردد، مدیریت باشگاه ایرانی 
در ایــن زمینــه به صــورت قانونی 

اقــدام خواهــد کــرد.
 مــس رفســنجان پیــش از ایــن، 
علــی عدنــان مدافــع باتجربــه 
تیــم ملــی عــراق را به خدمــت 

گرفتــه بــود.

حمیداوی سرمربی 
خوشه طلایی ساوه 

شد
فرهاد حمیداوی که از سال 1397 
بــه مــدت چهــار ســال مالکیــت 
باشــگاه شــهر خــودروی خراســان 
را بــر عهــده داشــت، به عنــوان 
ســرمربی جدیــد تیــم فوتبــال 
خوشــه طایــی ســاوه انتخــاب 
شد. خوشه طایی فصل گذشته 
بــا کســب 35 امتیــاز، در جایــگاه 
دوازدهــم جدول لیگ دســته اول 
فوتبــال ایســتاد و آمــاده شــرکت 
در فصــل جدیــد رقابت های لیگ 

یــک می شــود.
 

 zمصاحبه وخبر

ابوذر صفرزاده

خرید جدید ملوان

ابــوذر صفــرزاده هافبــک هجومــی فصــل گذشــته ون پــارس بــه ملــوان 
بندر انزلــی پیوســت.

 صفــرزاده ســابقه بــازی در تیم های ذوب آهن، فجر سپاســی و مس کرمان 
را نیــز در کارنامه دارد.

 حضــور در تیــم ملــوان فرصــت بســیار بزرگــی بــرای او خواهــد بــود تــا 
شایســتگی هایش را اثبــات کنــد.

محمد ستاری

خیبری شد

محمــد ســتاری مدافــع چــپ فصل قبل مــس کرمان با عقد قــراردادی یک 
ســاله بــه خیبــر خرم آبــاد پیوســت. ایــن بازیکــن ۳۰ ســاله ســابقه بــازی در 
هــوادار، ذوب آهــن و پیــکان را نیز در کارنامه دارد. به جز او، ســجاد دانایی، 
علیرضــا دغاغلــه، مهــدی کیانی، علی محســن زاده، حســن مرادی فر و علی 
عبداللــه زاده خریدهــای لیــگ برتــری رضــا مهاجــری بــرای خیبر هســتند تا 

بتواننــد بالاخــره رؤیــای صعــود را محقق کنند.

پیام نیازمند:

باید تمام امتیازات خانگی را بگیریم

دروازه بــان ســپاهان بــا اشــاره به بازی های خانگی شــان و اهمیت کســب ســه 
امتیــاز آنهــا می گویــد: »مطمئنــم بــازی مقابــل تراکتورکیفیــت بالایــی خواهــد 
داشت. به هر حال البته در هفته اول ممکن است ناهماهنگی وجود داشته 
باشــد بیــن تیم هــا، چــون بازیکنان جدیــد خیلی اضافه شــده اند. امیــدوارم با 
حضــور هــواداران نهایــت اســتفاده را ببریم و ســه امتیــاز را بگیریــم. امیدوارم 

از هــر بــازی کــه در نقــش جهــان داریم، بتوانیم تمــام امتیــازات را بگیریم.«

یــت مهــدی  راک بــا هدا لومینیــوم ا آ
رحمتــی بیســت و دومیــن دوره لیــگ 
برتــر را خیلــی خــوب تمــام نکــرد. هــر 
چنــد نســبت بــه تیم هــای دیگــر اراکی ها 
عملکــرد خوبــی داشــتند، امــا نســبت 
بــه ســال های گذشــته، آلومینیــوم اراک 
نــه تنهــا پیشــرفتی نداشــت، بلکــه قــرار 
گرفتــن در جایــگاه هشــتم جــدول و با 40 
امتیــاز از 30 بــازی نــاکام بود. اما در فصل 
پیــش رو اراکی هــا بــه مجتبــی حســینی؛ 
ســرمربی فصــل گذشــته پیــکان اعتمــاد 
کردنــد و در اولیــن دیــدار بایــد بــه مصاف 
پرســپولیس بروند. سیدمجتبی حسینی 
پیــش از دیدار تیــم فوتبال تیمش مقابل 
پرســپولیس می گوید: »پس از پنج شش 
هفتــه تمریــن و چهار پنج بازی دوســتانه، 
تــاش کردیــم بــه خوبــی آمــاده شــروع 
لیــگ شــویم. نفــرات زیــادی را از دســت 
لومینیــوم تغییــرات زیــادی  دادیــم و آ

داشــته اســت. تاش کردیم تمام تجربه 
و دانشــی را کــه داشــتیم، بــه کار بگیریــم 
تــا تیمــی جدیــد بســازیم. شــروع لیــگ 
مشــخص می کنــد کــه ایــن تغییــرات، 
چقــدر روی تیــم آلومینیــوم مؤثــر بــوده 
اســت و امیــدوارم لیــگ را بــه خوبــی آغــاز 
کنیــم. امیــدوارم در ایــن ماراتــن ســخت، 
آبرویــی را کــه تیــم اراک طــی ایــن چنــد 
ســال بــه دســت آورده اســت، حفــظ و 
کار را بــه خوبــی تمــام کنیــم.« او معتقــد 
اســت نبــود هــواداران بــه ضــرر تیمــش 
اســت: »نمی دانم دلیل غیبــت هواداران 
چیســت، امــا بایــد قــدر ایــن تماشــاگر را 
بدانیــم. همــه جــای دنیــا می خواهنــد 
ُــر کننــد و نمی دانــم چــه  ورزشــگاه ها را پ
اتفاقــی افتــاده اســت. وقتــی میهمــان 
هســتیم و بازی هم بدون تماشاگر باشد، 
بــه نفــع ماســت.« حســینی اشــاره ای بــه 
فعالیت هــای نقل وانتقالاتــی باشــگاه 
آلومینیــوم دارد: »تیــم مــا دروازه بــان، 
مدافعــان میانــی، دو هافبک و دو مهاجم 

خــودش را از دســت داد.
 جمــع کــردن تیمــی که این همــه بازیکن 

از دســت می دهد، سخت است. باشگاه 
تا جایی که توانســته، در این بازار ســخت 
بازیکــن گرفتــه اســت. مدیــران باشــگاه 
تــاش کردنــد خواســته ها را بــرآورده 
کننــد. امیــدوارم اشــتباه نکــرده باشــیم و 
بچه هــا، جایگزینــان خوبــی بــرای نفــرات 
قبلــی باشــند تا تیــم خوبی بســازیم.« اما 
ســرمربی آلومینیــوم اراک از اهدافــش 
حــرف می زنــد: »بــه هــر تیمــی کــه رفتیم، 
هدف مــان این بود که بــه فوتبال خدمت 
کرده و تیم های  تروتمیز و سالمی درست 
کنیــم. در همــه تیم هــا می خواهیــم هــم 
جوانــان از فوتبــال لذت ببرند و پیشــرفت 
کننــد، هــم بازیکنــان باتجربــه بتواننــد 

کیفیــت خوبــی ارائــه کنند. 
می خواهیــم تیــم خوبــی بســازیم کــه 
فوتبال خوبی ارائه و به فوتبال باشــگاهی 
مــا کمــک می کنــد. بــا توجــه بــه بودجــه 
محدود باشگاه آلومینیوم و خروجی های 
زیــادی کــه داشــتیم، تــاش کردیــم بــا 
شــناختی کــه از بازیکنــان لیگ داشــتیم، 
بازیکنانــی را جــذب کنیــم کــه دم دســت 
بودنــد و فکــر می کردیــم کیفیــت لازم را 

بــرای بــازی در آلومینیــوم دارنــد. بــا ایــن 
حــال نمی شــود همیشــه پرُتوقــع بــود. 
تــاش کردیــم نفــرات مــورد نیاز باشــگاه 
را بــه خدمــت بگیریــم و امیــدوارم بچه ها 
عملکرد خوبی ارائه کنند.« حسینی بازی 
با پرســپولیس را سخت توصیف می کند: 
»بــازی در تهــران مقابل تیــم اول پایتخت 
کــه سال هاســت جــام می بــرد، بســیار 
ســخت اســت. امیــدوارم بچه هــا بــازی 
خیلــی خوبــی ارائــه کنند و با نشــان دادن 
لیاقــت خــود، از فرصتــی که لیــگ ایران با 
بــازی مقابل چنین تیم هایی به آنها داده، 
بهتریــن اســتفاده را کننــد. ایــن مســابقه 
تماشــاگر نــدارد و امیــدوارم بیننــدگان 
تلویزیونــی از آن لــذت ببرنــد.« هــر چنــد 
در حــال حاضــر نمی تــوان از عملکــرد 
ایــن ســرمربی خیلــی انتقــاد یــا تعریــف 
کــرد و بایــد کارش در آلومینیــوم را بعــد 
از چنــد هفتــه مــورد بررســی قــرارداد، اما 
انتقادهای او قبل از شروع بازی ها شروع 
شده و به نظر می رسد با کمترین لغزش، 
حســینی کمبودهــا را بــه رخ بکشــد، او در 
مــورد انتقــاد خــود از بودجــه آلومینیــوم و 

قانون ســقف بودجه باشــگاه ها می گوید: 
»نگفتــم بودجــه باشــگاه کاهــش یافتــه، 
گفتــم بودجــه محــدودی داریــم. مــن 
نمی توانــم دربــاره قانــون ســقف قــرارداد 
صحبت کنم و مسئولان نهادهای نظارتی 
و فدراسیون می توانند در این مورد حرف 
بزننــد. تیم هــای ثروتمند زیادی هســتند 
که تاش می کنند بازی جوانمردانه مالی 
را رعایــت کننــد. خیلــی خــوب اســت کــه 
مسائل مالی رعایت و شفاف سازی شود. 
شفاف ســازی نشــدن جالــب نیســت.« 

درهرصــورت بــا همــه حرف هایــی کــه 
حســینی قبــل از اولیــن بــازی تیمــش بــه 
زبان می آورد، اراکی ها به ســرمربی سابق 
پیــکان اعتمــاد کرده انــد، امــا بایــد توجــه 
داشــت که پیکان در فصل گذشــته فقط 
بــا 12 گل زده در لیــگ برتــر مانــدگار شــد 
و ایــن اوج خوش شانســی خودروســازان 
بــود کــه با ایــن وضعیت گلزنی تیم شــان، 
همچنــان در لیــگ برتر حضــور دارند، اما 
شــاید اراکی هــا اینقــدر خــوش شــانس 
نباشــند و بــرای مانــدن در لیــگ برتــر بــه 

تعــداد گل هــای بیشــتری نیــاز دارنــد.

اراکی ها دلخوش به راننده پیکان

لطفاً فصل را با 12 گل زده تمام نکن

 zسوال و جواب

می خواهیم تیم 
خوبی بسازیم 

که فوتبال خوبی 
ارائه و به فوتبال 

باشگاهی ما کمک 
می کند. با توجه 

به بودجه محدود 
باشگاه آلومینیوم 

و خروجی های زیادی 
که داشتیم، تلاش 
کردیم با شناختی 

که از بازیکنان لیگ 
داشتیم، بازیکنانی 
را جذب کنیم که دم 
دست بودند و فکر 
می کردیم کیفیت 

لازم را برای بازی در 
آلومینیوم دارند

مهــدی تارتــار ســرمربی تیــم فوتبال 
ملــوان دربــاره بــازی امــروز تیمــش 
مقابــل حریــف اصفهانــی می گویــد: 
»قبــل از اینکــه در مــورد مســائل 
فنــی صحبــت کنــم به تیم ریشــه دار 
ذوب آهــن خوشــامد می گویــم. مــن 
دو ســال خــوب را آنجا تجربــه کردم. 
بــازی امــروز بــا توجه به اینکــه اولین 
بــازی لیــگ اســت خیلــی بااهمیــت 
اســت. تیم هــا در بازی اول همیشــه 
یکســری مشــکات دارند. ما ســعی 
می کنیــم مشــکات کمتری داشــته 
باشــیم، ولــی بــا توجــه بــه اینکــه 

تیم مــان دیــر تشــکیل شــده اســت 
نیاز به زمان بیشتری داریم. درست 
اســت خیلــی تیم هــای دیگــر هــم 
ایــن شــرایط را دارند، ولــی ما آخرین 
تیمــی بودیــم کــه تشــکیل شــدیم. 
ضمــن احتــرام بــه همــه هوادارانــی 
کــه در شــهرهای دیگــر هســتند و در 
آن شهرها فعالیت کردم واقعاً چنین 
هوادارانــی را در هیــچ جــا ندیــدم. 
از روز اول کــه تمرینــات را شــروع 
کردیــم، آنهــا مــا را تنهــا نگذاشــتند. 
امیــدوارم فــردا هــم به ایــن حمایت 
ُــر کننــد  ادامــه بدهنــد، ورزشــگاه را پ

و تیــم را تنهــا نگذارنــد. ملــوان بایــد 
حمایــت شــود، چــرا کــه ایــن تیــم، 
عشــق و عاقــه مــردم اســت. مــا 
به عنــوان کادر فنــی و بازیکنــان 
وقتــی عشــق و عاقــه هــواداران بــه 
ملــوان را مشــاهده می کنیم، متوجه 
مســئولیت بزرگــی کــه روی دوش 
ماســت، می شــویم. امیدواریم بازی 
خوبــی ارائــه و دل هــواداران را شــاد 
کنیم.« ســرمربی تیــم فوتبال ملوان 
دربــاره اینکــه آیــا می توانــد از همــه 
بازیکنانــش در هفتــه اول اســتفاده 
کنــد یــا خیر، ایــن طــور می گوید: »ما 

خوشــبختانه مشــکل اداری نداریم. 
تنهــا مصــدوم تیــم ســهیل فــداکار 
اســت. تــا اینجــای کار از نظــر مالــی 
مشــکلی نداشــتیم، اما انتظــار دارم 
تمام مســئولان اســتان گیان تیم را 
حمایــت کننــد. ملــوان که فقــط تیم 
بزرگســال نیســت. مــا تیم هــای پایه 
و آکادمــی خوبــی داریــم و بــه زودی 
تمرینــات تیــم بانــوان آغاز می شــود. 
امیدواریــم مســئولان بــه باشــگاه 
ملــوان کمــک کنند.« او در پاســخ به 
اینکه معتقد بود اســتفاده از بومیان 
شــهر انزلــی به دلیــل غیربومی بودن 

تارتــار، دغدغه هواداران قوی ســپید 
خــزر بوده می گوید: »مســأله بومی؟ 
در دنیــا بحــث پیراهــن اســت. بــه 
ایــن معنــا کــه وقتــی پیراهــن ملــوان 
را بــه تــن می کنیــم، بومــی این شــهر 
هســتیم، امــا واقعــاً افــرادی کــه بچه 
انزلی هستند برای ما یک گام جلوتر 
هســتند و بــه بازیکنانم ایــن حرف را 
گفتــم. در شــرایط برابر و مســاوی به 
بازیکنــان بومــی اهمیــت بیشــتری 
می دهیــم. بــه مراتــب بازیکنــان 
غیربومــی بایــد بهتــر باشــند کــه در 

ترکیــب قــرار بگیرنــد.«

تارتار: وقتی پیراهن ملوان را به تن می کنیم، بومی انزلی هستیم

 zنقل قول
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